
  
 

 

ZÁPIS ZE SCHŮZE PŘEDSTAVENSTVA FAKULTNÍHO KLUBU BION 

Datum konání: 14. 11. 2016 

Místo konání: Klubovna Sosík 

Předsedající: Tomáš Pokorný 

Zapisovatel: Martin Jíška 

 
 

Přítomní členové Představenstva: Tomáš Pokorný, Martin Jíška, Ondřej 

Hladík, Petr Knedlík  

Přítomní hosté: David Beneš, Alžběta Bartošková, Marek Tošovský, Martin 

Škopek, Daniel Vondra, Jakub Janč 

 
 

Program schůze: 

1) Schválení programu schůze  4-0-0-0 

2) Schválení zápisu z minulého zasedání (v příloze) – 4-0-0-0 

3) Shrnutí současného stavu klubu 

4) Rozpuštění představenstva – 4-0-0-0 

 

 

 

 

 



  
 

 

Zápis ze schůze: 

1) Schválení programu schůze   

Hlasování: 4-0-0 - schváleno 

 

2) Schválení zápisu z minulého zasedání 

Hlasování: 4-0-0 - schváleno 

 

3) Shrnutí současného stavu klubu 

Představenstvo shrnulo současný stav klubu. Povedlo se vyřešit problémy 

s internetem na GDM, řeší se antény mezi kokosem a Sosíkem. Klub nyní 

žádné problémy nemá. 

 

4) Rozpuštění představenstva  

Hlasování: 4-0-0 - schváleno 

 

  



  
 

 

ZÁPIS ZE SCHŮZE PŘEDSTAVENSTVA FAKULTNÍHO KLUBU BION 

Datum konání: 14. 11. 2016 

Místo konání: Klubovna Sosík 

Předsedající: Tomáš Pokorný 

Zapisovatel: Martin Jíška 

 
 

Přítomní členové Představenstva: Tomáš Pokorný, Ondřej Hladík, Petr 

Knedlík, Alžběta Bartošková, David Beneš, Daniel Vondra, Martin Škopek 

Přítomní hosté: Martin Jíška, Marek Tošovský, Jakub Janč 

 
 

Program schůze: 

1) Schválení programu schůze 

2) Představení nových členů představenstva 

3) Volba předsedy  

4) Jmenování dalších funkcí 

5) Schválení seznamu akcí SVALu 

6) Schválení Stanov Fakultního klubu BION 

7) Vánoční večírek 

8) Ostatní 

a. Nákup nového páteřního spoje mezi Kokosem a Sosíkem 

b. Členské příspěvky 

c. Inventarizace 

d. Posilovna – stav + web 



  
 

e. Výjezdní zasedání Studentské unie ČVUT 

f. Koupě grafického balíčku Creative Cloud 

9) TPPP (Návštěva schůze SVALu) 

 

Zápis ze schůze: 

1) Schválení programu schůze 

Došlo k zařazení bodů dle připomínek z konference 

Hlasování 7-0-0 – schváleno 

 

2) Volba předsedy 

Návrh – Tomáš Pokorný – návrh přijímá 

Hlasování 6-0-1 - schváleno 

 

3) Jmenování dalších funkcí 
 

a. Místopředseda Fakultního klubu BION 

Bylo by dobré, kdyby to by někdo, kdo za rok zůstane v představenstvu a mohl 

by tak převzít funkci předsedy. 

Návrh - David Beneš - přijímá. 

Hlasování 6-0-1 - schváleno 

b. Delegát ve studentském parlamentu SU ČVUT 

Představení práce delegáta. 

Návrh  – Daniel Vondra - přijímá 

Hlasování: 6-0-1 - schváleno 

c. Zástupce delegáta ve studentském parlamentu SU ČVUT 

Návrh – Tomáš Pokorný - přijímá 

Hlasování: 6-0-1 - schváleno 

d. Pokladník 

Bylo by vhodné, kdyby pokladníkem a správcem účtu byla jedna osoba. 

Návrh – Alžběta Bartošková - přijímá 

 Hlasování: 6-0-1 - schváleno 

a. Správce účtu u FIO banky a vlastník karty 

Návrh - Alžběta Bartošková - přijímá 

 Hlasování: 6-0-1 – schváleno 



  
 

b. Správce sítě 

Martin Matějek už síť spravovat nechce kvůli svým časovým možnostem. 

Potřebujeme někoho nového, kdo bude řešit případné problémy. Tomáš 

Pokorný napsal web ITwikiBION ve kterém jsou definovány všechny přístupy a 

schéma sítě BIONu. 

Návrh – Martin Škopek - přijímá 

Hlasování: 6-0-1 - schváleno 

c. Správce posilovny na GDM 

Návrh – Jan Kadavý - přijímá 

Hlasování: 7-0-0 - schváleno 

d. Správce studentské ankety 

Už rok se o anketu stará Marek Tošovský. Anketu stále vylepšuje. 

Návrh – Marek Tošovský - přijímá 

Hlasování: 7-0-0 - schváleno 

e. Jmenování vedoucího SVALu 

Proběhla schůze SVALu, kde se nabral velký počet nováčků a došlo ke zvolení 

vedoucího, kterým je Marek Tošovský. 

Jmenování Marka Tošovského Předsedou 

f. Jmenování vedoucího Sportovního výboru 

Návrh - Jakub Janč - přijímá 

Hlasování: 7-0-0 - schváleno 

g. Jmenování zástupce BIONu do plesového výboru 

Minulý rok to dělal Martin Jíška, tento rok by v tom rád pokračoval a našel si 

za sebe nástupce. 

Návrh – Martin Jíška - přijímá 

Hlasování: 7-0-0 - schváleno 

h. Informace o složení Majálesové skupinky  

Proběhla už první schůzka majálesové skupinky, na které se řešilo FSP. 

Nabrali jsme nové lidi. Složení Majálesového výboru: Alžběta Bartošková, 

Iveta Kropáčková, Petra Zanášková 

 

4) Schválení seznamu akcí SVALu 

Byl předložen seznam akcí SVALu, který se bude automaticky prodlužovat každým 

rokem. Podepíše předseda BIONu a předseda SVALu. 

 

 

 



  
 

5) Schválení Stanov Fakultního klubu BION 

Od posledního jednání došlo ke změnám. Byly zapracovány připomínky legislativní 

komise a Stanovy BIONu byly schváleny na Parlamentu SU. Tyto změny je potřeba 

schválit i Představenstvem BIONu. 

Hlasování: 7-0-0 – schváleno 

 

6) Vánoční večírek – Ondřej Hladík 

Proběhlo první jednání se Straokladnem. Datum bylo stanoveno na úterý 13. 12. 

2016. Organizaci zajistí Ondřej Hladík ve spolupráci s Martinem Škopkem. 

 

7) Ostatní 

a. Nákup nového páteřního spoje mezi Kokosem a Sosíkem 

- antény byly aktualizovány a přenastaveny, od té doby síť sledujeme a 

nezaznamenali jsme žádné problémy ve fungování antén 

- pokud vše bude fungovat, nákup se odkládá na příští akademický rok, kdy na 

to bude v září čas a hlavně jisté finance. 

b. Členské příspěvky 

- nově příchozí se ptají, jestli by šly pro ně snížit. Diskuze. Pevná cena 600 Kč i 

pro nově později příchozí. 

c. Inventarizace 

- na Sosíku se povedlo (Tomáš Pokorný), GDM provede Martin Škopek 

d. Posilovna – stav + web 

- bude nafoceno a vyvěšeno na webu. Zařídí zástupci na GDM. 

e. Výjezdní zasedání Studentské unie ČVUT 

- Tomáš Pokorný informoval o výjezdním zasedání SU 25.-27.11. 

- Účast za BION není jistá: Daniel Vondra 

f. Koupě grafického balíčku Creative Cloud 

- Grafik BIONu potřebuje nějaký vhodný software. Cena 7000Kč/ročně, ještě 

bude upřesněno. Petr Knedlík se zeptá jiných klubů a zjistí nákup na 

studentskou slevu. 

 

8) TPPP (Návštěva schůze SVALu) 

 

Konec schůze 21:05 


